

Message

---

**From:** Canadian Gas Association [news@cga.ca]  
**Sent:** 2017-09-25 9:27:14 AM  
**To:** Tam Wagner [/o=ExchangeLabs/ou=Exchange Administrative Group  
(FYDIBOHF23SPDLT)/cn=Recipients/cn=70ad853871354761a98848de59c4c792-Tam Wagner]  
**Subject:** Energy Regulation Quarterly - Volume 5, Issue 3 2017 | Publication trimestrielle sur la  
réglementation de l'énergie - Volume 5, Numéro 3 2017

September 25, 2017 | le 25 septembre 2017

[View this email in your browser](#)

---

### **Energy Regulation Quarterly Journal**

The Energy Regulation Quarterly (ERQ) journal - Volume 5, Issue 3 2017 is now available. Visit the ERQ website at [www.energyregulationquarterly.ca](http://www.energyregulationquarterly.ca) to read the most recent articles and case comments.

This issue of ERQ includes the following:

**Editorial**

Rowland J. Harrison, Q.C. and Gordon E. Kaiser

***Articles***

The Report of the expert Panel on the Modernization of the National Energy Board and  
The Response of the Government of Canada

*Nigel Bankes*

Federal Environmental Assessment Reform: A Practitioner's Perspective

*Michael Fortier*

The Mandate of the National Energy Board

*Peter Miles*

Premier's Bane: A Folk History of Electricity Policy in Ontario

*Adam White*

Ontario's "Fair Hydro Plan" Comes at a (Future) Cost

*David Stevens*

Ontario's Fair Hydro Plan Act Upends Rate Administration and Finance

*Tom Adams*

***Case Comments***

Contested Service Area Amendments: The Battle for New Electricity Customers

*John Vellone et Jessica-Ann Buchta*

**ABOUT ERQ:** The Energy Regulation Quarterly (ERQ) is to provide a forum for debate and discussion on issues surrounding the regulated energy industries. Led by co-Managing Editors Gordon Kaiser and Rowland Harrison, the ERQ comments on and critiques regulatory board and tribunal decisions and other energy policy decisions in Canada, the U.S. and Europe. ERQ is intended to be balanced in its treatment of the issues. Authors are drawn from a roster of individuals with diverse backgrounds who are acknowledged leaders in the field of regulated energy industries and whose contributions to the ERQ will express their independent views on the issues.

Contact [jibrahim@erquarterly.ca](mailto:jibrahim@erquarterly.ca) to be added to the mailing list for a hard copy of the ERQ journal.

---

---

### **Publication trimestrielle sur la réglementation de l'énergie**

La publication trimestrielle sur la réglementation de l'énergie - Volume 5, Numéro 3 2017 est maintenant disponible. Visitez le [site web](#) pour lire les commentaires de cas et les articles les plus récents.

Ce numéro du ERQ comprend ce qui suit:

Éditorial

Rowland J. Harrison, Q.C. et Gordon E. Kaiser, FCI Arb

**Articles**

Rapport du comité d'experts sur la modernisation de l'office national de l'énergie et la  
réponse du gouvernement du Canada

*Nigel Bankes*

Réforme fédérale de l'évaluation en environnementale : la perspective d'un praticien

*Michael Fortier*

Le mandat de l'Office national de l'énergie

*Peter Miles*

Bête noire d'un Premier ministre : une histoire populaire de la politique sur l'électricité en  
Ontario

*Adam White*

Le Plan ontarien pour des frais d'électricité équitables vient à un coût (futur)

*David Stevens*

La Loi de 2017 sur le Plan ontarien pour des frais d'électricité équitables bouleverse les  
finances et l'administration des tarifs

*Tom Adams*

**Commentaires de cas**

Modifications contestées en matière de zone de service : la bataille pour de nouveaux clients  
d'électricité

*John Vellone et Jessica-Ann Buchta*

**À propos du ERQ :** La publication trimestrielle sur la réglementation de l'énergie consiste à offrir une tribune aux débats et aux discussions sur des questions concernant les industries réglementées du secteur énergétique. Guidé et édité par les rédacteurs en chef Gordon Kaiser et Rowland Harrison, cette publication trimestrielle sur la réglementation de l'énergie a pour but critiquer les décisions de tribunaux de réglementation et d'autres actions législatives et politiques associées à l'énergie au Canada, aux États-Unis et en Europe. Cette publication se veut équilibrée dans le traitement des différentes problématiques. Les auteurs sont tirés d'une liste de personnes aux expériences variées, reconnues comme des chefs de file dans le domaine des industries énergétiques réglementées et dont la contribution à cette publication exprimera leurs points de vue indépendants à l'égard de ces enjeux.

Contactez [jibrahim@erquarterly.ca](mailto:jibrahim@erquarterly.ca) pour être dans notre liste d'envoi afin de recevoir un exemplaire de la Publication trimestrielle sur la réglementation de l'énergie.

*Copyright © 2017 Canadian Gas Association, All rights reserved.*

You are receiving this newsletter because you have expressed an interest in the Canadian Gas Association.

**Our mailing address is:**

Canadian Gas Association  
350 Albert Street  
Suite 1220  
Ottawa, Ontario K1R 1A4  
Canada

[Add us to your address book](#)

[unsubscribe from this list](#) [update subscription preferences](#)